

和睦同住

Living in Harmony

中译 陈王美芳

(诗/Ps 133; 约一/1Jn 3:1)

陈沛基 曲词
Chris Chan

♩ = 130

Bb

F

Eb

Gm

在每个与弟兄姊妹相聚的时刻 - 在神的家，我们合而为
At ev' ry chance we get to see our bro-thers and sis - ters in God's fa - mi-ly, we are join - ed as

在每个与弟兄姊妹相聚的时刻 - 在神的家，我们合而为
At ev' ry chance we get to see our bro-thers and sis - ters in God's fa - mi-ly, we are join - ed as

在每个与弟兄姊妹相聚的时刻 - 在神的家，我们合而为
At ev' ry chance we get to see our bro-thers and sis - ters in God's fa - mi-ly, we are join - ed as

在每个与弟兄姊妹相聚的时刻 - 在神的家，我们合而为
At ev' ry chance we get to see our bro-thers and sis - ters in God's fa - mi-ly, we are join - ed as

8 F Bb F Gm Eb F Bb
一。因为当雅伟的圣灵从上浇灌我们，就彼此相爱回应他爱。
one. For when the spi - rit of Yah-weh was poured out on us, we were u - ni - ted to love for him.

A. F Bb F Gm Eb F Bb
一。因为当雅伟的圣灵从上浇灌我们，就彼此相爱回应他爱。
one. For when the spi - rit of Yah-weh was poured out on us, we were u - ni - ted to love for him.

T. F Bb F Gm Eb F Bb
一。因为当雅伟的圣灵从上浇灌我们，就彼此相爱回应他爱。
one. For when the spi - rit of Yah-weh was poured out on us, we were u - ni - ted to love for him.

B. F Bb F Gm Eb F Bb
一。因为当雅伟的圣灵从上浇灌我们，就彼此相爱回应他爱。
one. For when the spi - rit of Yah-weh was poured out on us, we were u - ni - ted to love for him.

2 16 Chorus 副歌 Eb Bb F Bb Eb Bb F

弟兄姊妹和睦同居真是何等的美善，啊何等的宝贵和美善！
How beau-ti-ful it is to dwell to-ge-ther in har-mo-ny! How beau-ti-ful and pre-cious it is!

A. Chorus 副歌 Eb Bb F Bb Eb Bb F

弟兄姊妹和睦同居真是何等的美善，啊何等的宝贵和美善！
How beau-ti-ful it is to dwell to-ge-ther in har-mo-ny! How beau-ti-ful and pre-cious it is!

T. Chorus 副歌 Eb Bb F Bb Eb Bb F

弟兄姊妹和睦同居真是何等的美善，啊何等的宝贵和美善！
How beau-ti-ful it is to dwell to-ge-ther in har-mo-ny! How beau-ti-ful and pre-cious it is!

B. Chorus 副歌 Eb Bb F Bb Eb Bb F

弟兄姊妹和睦同居真是何等的美善，啊何等的宝贵和美善！
How beau-ti-ful it is to dwell to-ge-ther in har-mo-ny! How beau-ti-ful and pre-cious it is!

24 Bridge 桥段 Eb Bb F Gm Cm F Bb Fine 完

看父神赐给我们何等无可比的大爱，使我们得称为他的儿女。 让
See what the Fa-ther has gi-ven us, this love be-yond com pare, that we can be called the chil-dren of God. So

A. Bridge 桥段 Eb Bb F Gm Cm F Bb Fine 完

看父神赐给我们何等无可比的大爱，使我们得称为他的儿女。 让
See what the Fa-ther has gi-ven us, this love be-yond com pare, that we can be called the chil-dren of God. So

T. Bridge 桥段 Eb Bb F Gm Cm F Bb Fine 完

看父神赐给我们何等无可比的大爱，使我们得称为他的儿女。 让
See what the Fa-ther has gi-ven us, this love be-yond com pare, that we can be called the chil-dren of God. So

B. Bridge 桥段 Eb Bb F Gm Cm F Bb Bridge 桥段

看父神赐给我们何等无可比的大爱，使我们得称为他的儿女。 让
See what the Fa-ther has gi-ven us, this love be-yond com pare, that we can be called the chil-dren of God. So

33 F Bb F Bb Cm Gm F

我们完全摆脱旧人自我的束缚，弟兄姊妹彼此宽恕接纳，因
let us lay down ev'-ry lit - tle bit of sel fish-ness, to al - ways for - give our bro - thers and sis - ters. For

A. F Bb F Bb Cm Gm F

我们完全摆脱旧人自我的束缚，弟兄姊妹彼此宽恕接纳，因
let us lay down ev'-ry lit - tle bit of sel fish-ness, to al - ways for - give our bro - thers and sis - ters. For

T. F Bb F Bb Cm Gm F

我们完全摆脱旧人自我的束缚，弟兄姊妹彼此宽恕接纳，因
let us lay down ev'-ry lit - tle bit of sel fish-ness, to al - ways for - give our bro - thers and sis - ters. For

B. F Bb F Bb Cm Gm F

我们完全摆脱旧人自我的束缚，弟兄姊妹彼此宽恕接纳，因
let us lay down ev'-ry lit - tle bit of sel fish-ness, to al - ways for - give our bro - thers and sis - ters. For

41 Eb F Gm Eb F Bb ^{1.} D.C. Al Fine 回到副歌后完

基督耶稣是这样为我们而活，给我们榜样去生活。弟兄姊
this is how Je - sus Christ, he lived his life for_ us. To show us how we are to live! How beau-ti-

A. Eb F Gm Eb F Bb ^{1.} D.C. Al Fine 回到副歌后完

基督耶稣是这样为我们而活，给我们榜样去生活。弟兄姊
this is how Je - sus Christ, he lived his life for_ us. To show us how we are to live! How beau-ti-

T. Eb F Gm Eb F Bb D.C. Al Fine 回到副歌后完

基督耶稣是这样为我们而活，给我们榜样去生活。弟兄姊
this is how Je - sus Christ, he lived his life for_ us. To show us how we are to live! How beau-ti-

B. Eb F Gm Eb F Bb D.C. Al Fine 回到副歌后完

基督耶稣是这样为我们而活，给我们榜样去生活。弟兄姊
this is how Je - sus Christ, he lived his life for_ us. To show us how we are to live! How beau-ti-